
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 13. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål A
Hvad mener ministeren om, at så mange elever går i skoleklasser med over
28 elever og hvad vil ministeren gøre for at eleverne i fremtiden kan gå i klas-
ser med færre elever, jf. artikel bragt i Folkeskolen den 22. november 2016,
”Lovbrud fortsætter: Over 8000 elever i megaklasser” og BUU alm. del - svar
på spm. 62?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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